

Maryknoll Fathers' School  
**School Picnic**

12 September 2017

Dear Parents/Guardians,

To encourage our students to participate actively in extra-curricular activities and to promote a sense of belonging among them, our school will arrange for our teachers and students a one-day picnic scheduled for 4 October 2017 (Wednesday). The details are as follows:

Class: From Six

Destination: Clear Water Bay First Beach

Date: 4 October 2017 (Wednesday)

Gathering Time: 8:30am

Dismissal Time: Around 4:00pm

Place of gathering and dismissal: Bus Terminus outside Diamond Hill MTR Station

Please sign the eNotice on or before Monday, 18 September 2017. For any enquiries, please contact the School Office at 2777 5117.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo  
Principal

**Remarks for students:**

1. Be punctual.
2. Bring your HKID card and student card.
3. Avoid bringing valuable belongings or large amount of money.
4. No books, magazines or musical playback devices are allowed.
5. Students breaching rules 1-4 will not be permitted to join the picnic and will be detained in our school library for self-study on that day.
6. Never leave the designated picnic site without teacher's permission. Swimming and climbing are strictly prohibited.
7. Be considerate and self-disciplined. Act respectfully to yourself and others.
8. Students who cannot join the picnic for personal reasons should notify the school with a letter from the parent. These students should come to school in school uniform and stay in the school library for self-study. Absence without a parent's letter will be considered as truancy.

EAU

From Six

## 全校秋季旅行

敬啟者：本校為鼓勵學生積極參與有益身心的課外活動，並培育其群體精神，定於二零一七年十月四日（星期三）舉行全校秋季旅行。是次活動，學生必須參加。詳情如下：

級別：中六

地點：清水灣一灘

日期：二零一七年十月四日（星期三）

集合時間：上午八時三十分

解散時間：約下午四時正

集合及解散地點：鑽石山地鐵站外的巴士總站

請閣下於二零一七年九月十八日（星期一）或之前填妥電子回條。

如有疑問，歡迎致電2777 5117查詢。

此致  
各位家長

瑪利諾神父教會學校  
校長 何力生 謹啟  
二零一七年九月十二日

### 注意事項：

- 一． 當天必須準時回校集合。
- 二． 必須帶備身分證（或身分證證明文件）及學生証。
- 三． 不宜攜帶貴重物品或大量金錢，免招損失。
- 四． 不得攜帶任何音響器材、耳筒收音機唱機、遊戲機或書刊等。
- 五． 若違反任何上述規定者，班主任或其他老師均有權要求該生留校溫習，不得參與是次活動。
- 六． 在校外必須緊遵老師指導，嚴禁擅自離隊、嬉水或攀爬。
- 七． 注重公德和自律，顧及自己與他人的安全。
- 八． 若因特殊理由不宜參加是次旅行，家長務須預先以書面告知學校，而該生亦須於當日穿著校服依時回校溫習。是日缺席而未有遞交家長信者作曠課論。

EAU